
 
 
 

15 de setembre de 2008 
 
 
 
Distingits senyors, distingides senyores, 
 
En relació a l’apartat de precs i preguntes del Ple de 16 de juliol de 2008, em 
plau donar resposta a les diferents intervencions dels regidors i regidores no 
contestades a la sessió plenària. 
 
 
Preguntes del Sr. Pons 
 
Sobre les obres a la Mallola 
 
La companyia d'Aigües de Barcelona té una llicència per fer 10  cates  per 
reparar una  antiga canalització des del carrer Andreu Amat fins el carrer 
August Font i Carreras cantonada Dr. Pouplana. Dues d'aquestes cates les han 
fetes en el passatge Francesc  Macià i una altra a la plaça de la Constitució 
cantó Mallola, parada bus. 
 
 
Preguntes de la Sra. Lidia Ibañez 
 
 
Sobre l’arbrat del Robert Brillas 
 
Els tarongers  davant del Casal Robert Brillas, estan bé i no tenien cap plaga 
en aquell moment. La manca de frondositat es deu a que estan en una 
jardinera de 1x1 i els arrels no es  poden desenvolupar  com si estiguessin 
plantats a terra. 
 
Pel que fa a les palmeres del Pou d’En Fèlix, aquest any es van trasplantar tres 
de la zona del mercat de la Plana.  Hi ha una que no respon al transplantament 
i és possible que mori, perquè no hi ha tractament a fer. 
 
A les alzines, oliveres i llorers, se'ls hi va fer un tractament preventiu contra la 
caparreta el mes de març i, en concret, entre els dies 7,8 i 9,  en el mes d'agost 
se’ls hi ha fet un segon tractament. 
 
 
Salutacions, 
 
 
 
Enric Giner Rodríguez 
Portaveu de l’Equip de Govern 


